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Valmistelija maankäyttöpäällikkö Teka Paulos 

 
Kaupunginhallituksen päätöksestä 14.11.2023 §310, Sikokankaan 
tuulivoimapuiston yleiskaavan kaavoitussopimus on saapunut 
oikaisuvaatimus (saap. 20.12.2023). Oikaisuvaatimus liitteineen on 
esityslistan liitteenä. 
  
Kuntalain 137 § 1 momentin mukaan oikaisuvaatimuksen ja 
kunnallisvalituksen saa tehdä se, johon päätös on kohdistettu tai jonka 
oikeuteen, velvollisuuteen tai etuun päätös välittömästi vaikuttaa sekä 
kunnan jäsen. Kuntalain 138 §:n mukaan oikaisuvaatimus on tehtävä 14 
päivän kuluessa päätöksen tiedoksisaannista. Oikaisuvaatimus on 
saapunut määräajassa. 
  
Oikaisuvaatimuksen käsittelyssä sovelletaan kuntalakia ja lisäksi 
hallintolain säännöksiä toissijaisina ja täydentävinä. Oikaisuvaatimus on 
käsiteltävä viivytyksettä. Oikaisuvaatimus jätetään tutkimatta seuraavissa 
tilanteissa: jos päätös, johon oikaisua haetaan, koskee vain asian 
valmistelua tai täytäntöönpanoa, jos oikaisuvaatimuksen tekijä ei ole 
asianosainen eikä kunnan jäsen tai jos oikaisuvaatimusaikaa ei ole 
noudatettu 
 
Oikaisuvaatimuksessa vaaditaan: 
1. ettei kaavoitussopimusta allekirjoiteta Megatuuli Oy:n kanssa ja 

kaavoitusta ei aloiteta, koska aluetta ei ole merkitty tuulivoima-alueeksi 
voimassa olevassa maakuntakaavassa. Vaatimuksessa tuodaan esiin 
myös paikallisten vastustus, kaupunginvaltuuston uusia hankkeita 
koskeva päätös sekä hankkeen merkittävät vaikutukset alueen 
maisemaan ja asutukseen. 

 
 

Esittelijä vt. kaupunginjohtaja Keisanen Päivi 
 

Päätösehdotus Kaupunginhallitus päättää hylätä kaikilta osin allekirjoittaneiden 
oikaisuvaatimuksen. 
 

Käsittely Vt. kaupunginjohtajan muutettu päätösehdotus kokouksessa: 
 

Sikokankaan tuulivoimapuiston kaavoitusaloite on hyväksytty hallituksessa 
25.9.2023. Päätös on lainvoimainen. Hallituksen 14.11.2023 päätöksessä 
on hyväksytty sopimus osayleiskaavan laatimisen käynnistämiseksi ja 
laatimiseksi. 
 Ao. sopimuksella ei sovita kaavan sisällöstä eikä sopimuksella voida 
syrjäyttää lain mukaisia kaavoitusmenettelyjä. 

 
Sopimuksessa sovitaan kaavoituskustannuksista siten, että yhtiö 
(Enersense wind Oy) maksaa kaikki kaavoituskustannukset ja YVA-
menettelyn kustannukset. Haapaveden kaupungilla on oikeus periä yhtiöltä 
kaavoituksesta aiheutuvat välittömät kulut kuten tiedotuskulut. Yhtiö 
maksaa myös kaavan laadinnassa käytettävän konsultin kulut 
kokonaisuudessaan. 



Kaupunginhallituksen 14.11.2923 hyväksymä kaavoitussopimus on 
kaupungin edun mukainen. 

 
Kaupunginhallitus päättää hylätä kaikilta osin allekirjoittaneiden 
oikaisuvaatimuksen. 

  
Merkittin, että kokouksesta poistuivat esteellisinä (intressijäävi) tämän 
asian käsittelyn ja päätöksenteon ajaksi: 
Hannu Riuttanen 
Heino Vuorenmaa 
Outi Pekkala. 
 
Merkittiin, että kokoukseen osallistui tämän asian käsittelyn ja 
päätöksenteon ajan varajäsen Diana Seppä. 
 
Keskustelun aikana jäsen Ilkka Repo esitti asian pöydällepanoa. 
Puheenjohtaja rajasi keskustelun koskemaan pelkästään pöydällepanoa.  
 
Keskustelun aikana jäsen Marko Martinmäki kannatti Revon 
pöydällepanoehdotusta. 
 
Puheenjohtaja totesi, että on tehty kannatettu ehdotus pöydällepanosta, 
joten on äänestettävä. Puheenjohtaja esitti äänestystavaksi 
nimenhuutoäänestystä. Asian käsittelyä jatketaan JAA ja asia pannaan 
pöydälle EI. Puheenjohtajan ehdotukset hyväksyttiin yksimielisesti. 
 
Asian käsittelyä jatketaan (JAA) puolesta äänestivät: Aakko Aila, Heikkilä 
Raili, Jussila Raimo, Kolehmainen Anri, Niemelä Timo, Ollila Päivi, Seppä 
Diana. Revon kannatetun pöydälle panon (EI) puolesta äänestivät: 
Martinmäki Marko, Ollila Ulpu, Repo Ilkka. 
 
Äänestystulos JAA 7 ja EI 3. Asian käsittelyä jatkettiin.  
 
Keskustelun aikana ei muutosesityksiä. Vt. kaupunginjohtajan muutettu 
päätösehdotus tulee päätökseksi.  
 

Päätös Hyväksyttiin.  
 
 Merkittiin, että jäsen Ilkka Repo jätti äänestyksestä ja päätöksestä eriävän 

mielipiteen.  
 
 Merkittiin, että jäsen Ilkka Repo poistui kokouksesta klo 14.30.  
 
 Merkittiin, että varajäsen Aleksi Hintta saapui kokoukseen klo 14.30.  
 
 Merkittiin, että varajäsen Diana Seppä poistui kokouksesta klo 14.30. 
  
  Äänestysluettelo on pöytäkirjan liitteenä.  
 


